

Legal Notice

The following legal notice defines the rules governing the operation and use of the koru.lu website.

By using the site's services, users unreservedly accept these terms and conditions of use.

KORU Health Club SA does not guarantee the accuracy, reliability or completeness of any information obtained directly or indirectly from this site and cannot therefore be held responsible for the information, products and services presented on the site. It is the user's responsibility to use the information contained on the site with caution and to conduct any necessary checks before entering any commitments.

Identification

Site publisher and owner: KORU Health Club SA.

4-6 Rue des Trois Cantons

L-3980 Wickrange - Luxembourg

RC Lux B 297231

ID-TVA : LU36815652

Tel : +352 49 11 11

E-mail: healthclub@koru.lu

Website host

The website is hosted in Europe on Microsoft Azure. Please follow [this link](#) to learn more about its privacy policy.

Personal data

Users' personal data collected on this website is intended for use by KORU Health Club SA, the gym company operator.

This data is used:

- responding to requests for information made on the site by users,
- sending commercial information to the e-mail addresses provided by users, where they have given their prior consent or where authorized by current legislation,
- to compile general statistics on site visits with a view to improving the site.

All users have the right to access, rectify or delete their personal data.

They may exercise these rights by contacting the publisher using the contact details specified on this page.

To facilitate the exercise of these rights, users of the site may unsubscribe by clicking on the unsubscribe hypertext links present on the e-mails sent.

Intellectual property rights

The presentation and content of the site, including but not limited to the name and logos of KORU Health Club SA, images, databases, products and slogans, together or separately constitute a work protected by current intellectual property laws.

No reproduction and/or representation, whether partial or complete, by any means, on any medium and in any form whatsoever, of these elements may be made without the prior written consent of KORU Health Club SA.

Copying of the content of the site for private use is authorized if KORU Health Club SA is indicated as the source of the copy.

The repeated and systematic extraction or reuse of qualitatively or quantitatively insubstantial parts of the content of a database accessible on the site is prohibited when such operations manifestly exceed the conditions of normal use of this database.

The logos and trademarks on this site are the property of their respective owners.

Hyperlinks to third-party websites

KORU Health Club SA provides links to other websites. However, KORU Health Club SA does not check the legality of the content of these sites and cannot be held responsible for the services or information provided on these sites.

Consequently, the Editor cannot be held liable in the event of any dispute between a site referenced on the Site and a User. Only the publishers of the sites referenced on the Site may be held liable.

Accessibility and malfunctions

The publisher cannot be held responsible for any temporary inaccessibility to the site due to events beyond its control (malfunctions, viruses, line problems, etc.), nor for any direct or indirect damage arising therefrom.

Users of the site declare that they are aware of the risks associated with the technical characteristics of the Internet network, and that the publisher cannot guarantee the confidentiality of exchanges or the possible interception of information exchanged via the site.

The publisher may suspend access without notice, for reasons of security, maintenance, and upgrades. The publisher is in no way responsible for any damage that may result to the user or any third party.

Reservations

The publisher reserves the right to unilaterally modify this legal notice for the website. The general conditions of use are governed by Luxembourg law.

Any dispute relating to the use of this site is subject to the exclusive jurisdiction of the Luxembourg courts.

Mentions légales

Les mentions légales ci-après définissent les règles de fonctionnement et d'utilisation du site internet koru.lu.

En utilisant les services du site, les utilisateurs acceptent sans réserve lesdites conditions générales d'utilisation.

KORU Health Club SA ne garantit pas l'exactitude, la fiabilité ou l'exhaustivité de toutes les informations obtenues directement ou indirectement sur ce site et ne peut donc être tenue responsable pour les informations, produits et services présents sur le site. Il revient à l'utilisateur d'utiliser les informations contenues sur le site avec prudence et de procéder à toute vérification nécessaire avant de conclure des engagements.

Identification

Éditeur et propriétaire du site : KORU Health Club SA.

4-6 Rue des Trois Cantons

L-3980 Wickrange - Luxembourg

RC Lux B 297231

ID-TVA : LU36815652

Tel : +352 49 11 11

E-mail: healthclub@koru.lu

Hébergeur du site

Le site internet est hébergé en Europe chez Microsoft Azure. Veuillez suivre [ce lien](#) pour en savoir plus sur sa politique de confidentialité.

Données Personnelles

Les données personnelles des utilisateurs collectées sur le site koru.lu sont destinées à KORU Health Club SA, le gestionnaire de la salle de sport.

Cette collecte permet, en particulier :

- la réponse aux demandes d'informations formulées sur le site par les utilisateurs,
- l'envoi vers les adresses mails fournies par les utilisateurs d'informations commerciales provenant de l'éditeur, lorsqu'ils ont marqué préalablement leur accord ou lorsque la législation en vigueur l'autorise,
- l'établissement de statistiques générales sur la consultation du site en vue de son amélioration.

Tout utilisateur dispose d'un droit d'accès, de rectification, de suppression aux données personnelles le concernant.

Il peut exercer ces droits en contactant l'éditeur aux coordonnées précisées sur cette page.

Pour faciliter l'exercice de ces droits, les utilisateurs du site peuvent se désinscrire en cliquant sur les liens hypertexte de désinscription présents sur les mails adressés.

Propriété Intellectuelle

La présentation et le contenu du site, incluant, sans que ce soit limitatif, le nom et les logos de KORU Health Club SA, les images, les bases de données, les produits et slogans, constituent ensemble ou séparément une œuvre protégée par les lois en vigueur sur la propriété intellectuelle.

Aucune reproduction et/ou représentation, partielle ou intégrale, par tout moyen, sur tout support et sous toute forme que ce soit, de ces éléments ne pourra être faite sans l'accord préalable et écrit de KORU Health Club SA.

La copie à usage privé du contenu du site est autorisée sous réserve que KORU Health Club SA soit indiqué comme étant la source de cette copie.

L'extraction ou la réutilisation répétée et systématique de parties qualitativement ou quantitativement non substantielles du contenu d'une base de données accessible sur le site est interdite, lorsque ces opérations excèdent manifestement les conditions d'utilisation normale de cette base de données.

Les logos et marques présents sur le site appartiennent à leurs propriétaires respectifs.

Liens hypertextes vers des sites tiers

KORU Health Club SA met à votre disposition des liens hypertextes vers d'autres sites Internet. KORU Health Club SA ne vérifie toutefois pas la licéité du contenu de ces sites et ne saurait être tenu responsable des prestations ou informations fournies sur ces sites.

Par conséquent, la responsabilité de l'Éditeur ne pourra être retenue en cas d'éventuel litige entre un site référencé sur le Site et un Utilisateur. Seule la responsabilité des éditeurs des sites référencés sur le Site pourra être engagée.

Accessibilité et dysfonctionnements

L'éditeur ne peut pas être tenu responsable pour d'éventuelles inaccessibilités temporaires au site dues à des événements qui échappent à son contrôle (dysfonctionnement, virus, problème de ligne...), ni pour les dommages directs et indirects qui en découlent.

Les utilisateurs du site se déclarent conscients des risques liés aux spécificités techniques du réseau Internet. L'éditeur ne peut donc pas garantir ni la confidentialité des échanges, ni l'interception éventuelle des informations échangées via le site.

L'éditeur peut suspendre l'accès sans préavis, notamment pour des raisons de sécurité, de maintenance et de mises à niveau. L'éditeur n'est en aucun cas responsable des éventuels préjudices qui peuvent en découler pour l'utilisateur ou tout tiers.

Réserves

L'éditeur se réserve la possibilité de modifier unilatéralement les présentes mentions légales du site. Les conditions générales d'utilisation sont régies par la loi luxembourgeoise.

Tout litige relatif à l'utilisation de koru.lu est soumis à la compétence exclusive des tribunaux de Luxembourg.